

February 4, 2020

Dear Valued Client

Happy Year of the Rat! We wish you and your family a new year filled with prosperity and joy.

A new year has dawned and we would like to bring you some new updates.

Clients who have fulfilled our minimum requirement of Relationship Balance as of December 31, 2019, we hope you would continue to enjoy the exquisite and privileged investment journey as a qualified Signature Account holder in EBSHK Private.

Clients with the Relationship Balance falling short of the minimum requirement as of December 31, 2019, your Signature Account and Club Privé membership (if applicable) have been temporarily suspended, effective January 2020. Though this does not affect any of your trading accounts and activities, please resume your Signature Account as soon as possible via one of the following ways in order to enjoy the exquisite and privileged wealth management services exclusive for valuable clients like you.

- Bringing the Relationship Balance of your EBSHK Private Signature Account to a minimum of HK\$3 million;
or
- Payment of annual account fee of HK\$3,600.

Please contact your Wealth Management Specialist or call us on +852 3920 8020 for enquiries on the above.

In the difficult time of novel coronavirus, EBSHK Private pledge to put your experience as our first priority as always and provide you, a Signature Account holder, the timely and privileged services in EBSHK Private. Please stay tuned for our latest update!

We value our close relationship we have with you, as always!

Yours sincerely
Client Relations Manager
EBSHK Private

* Please refer to the EBSHK Private Signature Account and Club Privé Terms and Conditions. Relevant online versions are available at <http://www.ebshkprivate.com/download/termsandconditions/signatureaccount-clubprive-termsandconditions.pdf>.

Note: If there is any conflict or inconsistency between the English and Chinese versions of this letter, the English version shall prevail. This letter is computer generated and therefore no signature is required.

2002_BCDE_SWB

尊敬的客戶：

在此歡欣洋溢的鼠年，我們致以最誠摯的祝福，祝您和家人萬事如意、幸福安康！

新年伊始，我們亦藉此機會為您提供尊尚帳戶的最新消息。

截至 2019 年 12 月 31 日，如閣下之尊尚帳戶已達或高於最低綜合理財總值的要求，我們希望未來一年能繼續為您提供更多精選的獨家客戶優惠及禮遇。

如閣下尊尚帳戶於 2019 年 12 月 31 日未能維持最低綜合理財總值*要求，閣下尊尚帳戶和 Club Privé 的會籍資格（如適用）應於 2020 年 1 月起暫時中止，惟我們為閣下提供的交易服務不會受影響，閣下可如常使用交易帳戶內提供的相關交易服務。

我們誠意邀請閣下儘快透過以下其中一個方式恢復閣下的尊尚帳戶和 Club Privé 的會籍資格（如適用），以便繼續享用尊尚帳戶的獨家客戶優惠及 Club Privé*的會籍禮遇。

- 提高尊尚帳戶綜合理財總值至 300 萬港元或以上
或
- 繳交 3,600 港元帳戶年費

如閣下就有關尊尚帳戶之條款及細則有任何疑問，您的資本管理顧問樂意隨時為您解說詳情，您亦可致電+852 3920 8020 與我們聯絡。

面對本港新型冠狀病毒的疫情，光大新鴻基尊尚資本管理將確保您的客戶體驗為我們的首要任務，並會繼續為尊尚資本管理賬戶持有人提供更及時及貼心之安排，敬請閣下留意本公司的最新資訊！

期盼我們能繼續與您並肩同行。

光大新鴻基尊尚資本管理

客戶關係經理 謹啟

2020 年 2 月 4 日

*請細閱光大新鴻基尊尚資本管理帳戶的條款及細則。相關的網上版本可參閱：

<http://www.ebshkprivate.com/download/termsandconditions/signatureaccount-clubprime-termsandconditions.pdf>

註：倘本函的英文版本與中文版本有任何矛盾或歧義，概以英文版本為準。此乃電腦編印郵件，毋須簽署。

2002_BCDE_SWB